
Schriftelijke vragen VVD over Konijnenplaag d.d. 17 december 2019

Mondelinge vragen m.b.t. konijnenplaag , raadsvergadering 17 december 2019

De VVD fractie heeft geconstateerd dat er reeds vele jaren een enorme 
konijnen'plaag' heerst in het Schelfhorstpark. Deze konijnen ondergraven het hele park en tasten dit 
prachtige park aan.

1. Heeft u een beeld van de konijnenpopulatie in het Schelfhorstpark?

2. Deelt u onze mening dat dit een probleem is?

3. Bent u voornemens de populatie fors te verminderen en zo ja, hoe?

4. Kunt u ons vertellen wat de afdeling groen doet tegen de enorme konijnengangen?

5. Kunt u ons vertellen wat de afdeling groen kan en gaat doen om de aarden wal - een kenmerkend 
deel van het park - te herstellen?

Namens de VVD fractie,

Martijn Makkinga
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